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Vragen van het lid Özütok (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Waarom dode 
mensen post van de belasting krijgen» (ingezonden 1 mei 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Waarom dode mensen post van de belasting krijgen»?1 

Vraag 2
Is het waar dat een DigiD van een persoon die overleden is, blijft bestaan? Zo 
ja, waarom en hoe lang blijft zo’n DigiD bestaan? 

Vraag 3
Hoe kan het dat personen die overleden zijn, en waarvan een melding van 
overlijden aan de gemeente is doorgegeven, na het overlijden toch (digitale) 
post blijven ontvangen? 

Vraag 4
Wat moet een nabestaande doen wanneer een overheidsinstantie, ondanks 
dat het overlijden is doorgeven, toch (digitale) post van de overheid blijft 
ontvangen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het erg ongelukkig en onwenselijk is dat overheidsin-
stanties naar elkaar verwijzen wanneer nabestaanden contact opnemen met 
een overheidsinstantie met het verzoek om de (digitale) post voor de 
overleden persoon stop te zetten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Welke instantie is eindverantwoordelijk voor het fatsoenlijk oplossen van 
problemen die ontstaan doordat overheidsinstanties naar elkaar verwijzen 
wanneer nabestaande proberen om de (digitale) post stop te laten zetten? 

1 https://www.volkskrant.nl/opinie/waarom-dode-mensen-post-van-de-belasting-
krijgen~a4594549/?hash=ce83f8dbe4d263567a31307b61c77ae117c27a4d
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Vraag 7
Wat gaat u doen om te voorkomen dat nabestaande nog langer veel tijd 
moeten stoppen in het stopzetten van (digitale) post van personen die 
overleden zijn?
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